

Orders of the Day

Wednesday, 4th May, 1977

No. 1.

27th April—Resuming the debate on the motion of the Honourable Senator Carter, seconded by the Honourable Senator Buckwold, for the second reading of the Bill C-11, intituled: "An Act to amend the Pension Act".—(*Honourable Senator Phillips*).

No. 2.

26th April—Second reading of the Bill C-309, intituled: "An Act respecting the domestic and industrial use of solar energy"—(*Honourable Senator Forsey*).

No. 3.

31st March—Resuming the debate on the motion of the Honourable Senator Buckwold, seconded by the Honourable Senator McDonald:

That the Standing Senate Committee on Health, Welfare and Science be authorized to inquire into and report upon the proposed ban on the use of saccharin.—(*Honourable Senator Petten*).

No. 4.

3rd May—Resuming the debate on the inquiry of the Honourable Senator Flynn, P.C., calling the attention of the Senate to the question of appointment of Senators.—(*Honourable Senator Perrault, P.C.*).

No. 5.

8th February—Resuming the debate on the consideration of the Second Report of the Standing Joint Committee of the Senate and House of Commons on Regulations and other Statutory Instruments.—(*Honourable Senator Flynn, P.C.*)

For Thursday, 5th May, 1977

3rd May—Second reading of the Bill C-39, intituled: "An Act to amend the Bank Act and the Quebec Savings Banks Act".—(*Honourable Senator Perrault, P.C.*).

Ordre du jour

Le mercredi 4 mai 1977

N° 1.

27 avril—Reprise du débat sur la motion de l'honorable sénateur Carter, appuyé par l'honorable sénateur Buckwold, tendant à la deuxième lecture du Bill C-11, intitulé: «Loi modifiant la Loi sur les pensions».—(*L'honorable sénateur Phillips*).

N° 2.

26 avril—Deuxième lecture du Bill C-309, intitulé: «Loi concernant l'usage domestique et industriel de l'énergie solaire».—(*L'honorable sénateur Forsey*).

N° 3.

31 mars—Reprise du débat sur la motion de l'honorable sénateur Buckwold, appuyé par l'honorable sénateur McDonald,

Que le Comité sénatorial permanent de la santé, du bien-être et des sciences soit autorisé à faire enquête et rapport sur l'interdiction de l'usage de la saccharine.—(*L'honorable sénateur Petten*).

N° 4.

3 mai—Reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur Flynn, C.P., attirant l'attention du Sénat sur la question des nominations des sénateurs.—(*L'honorable sénateur Perrault, C.P.*).

N° 5.

8 février—Reprise du débat sur l'étude du deuxième rapport du Comité mixte permanent du Sénat et de la Chambre des communes sur les règlements et autres textes réglementaires.—(*L'honorable sénateur Flynn, C.P.*)

Pour le jeudi 5 mai 1977

3 mai—Deuxième lecture du Bill C-39, intitulé: «Loi modifiant la Loi sur les banques et la Loi sur les banques d'épargne de Québec».—(*L'honorable sénateur Perrault, C.P.*)